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GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTE 10.12. OG 14.12.08  

 

Saksbehandler:  Bjørg Frantzen Steen Arkiv: 033   

Arkivsaksnr.: 08/1173    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

162/08 Formannskap 29.12.2008 

 

Rådmannens innstilling: 

Protokoll fra møter 10.12 og 14.12.08 godkjennes. 

 

 

Vedlegg: 

Protokoll fra møter 10.12 og 14.12.08 foreligger til godkjenning. 

 

 

Saksutredning: 
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AREALPLAN - ENGASJEMENT AV KONSULENT  

 

Saksbehandler:  Helge Høve Arkiv: 142   

Arkivsaksnr.: 08/781    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

163/08 Formannskap 29.12.2008 

 

Rådmannens innstilling: 

1. Ole Skardal engasjeres til å utarbeide arealplan for Ibestad kommune innenfor den 

kostnadsramme kommunestyret har vedtatt. 

2. Rådmann får fullmakt til å inngå avtale med Skardal. 

 

 

Vedlegg: 

 

 

Saksutredning: 

Kommunestyret vedtok 27.02.2008 i saksnr PS 0006/08 følgende: 

 

1. Ibestad kommune vedtar å iverksette arealplanarbeidet. 

2. Planarbeidet antas å kunne gjennomføres innenfor en kostnadsramme på 900.000 kr 

inkl. avklaring av rasutfordringer. 

3. Fylkesmannen søkes om 50 % tilskudd til finansiering av prosjektarbeidet, til sammen 

450.000 kr. 

4. Resterende 450.000 kr finansieres gjennom bruk av avsetning 150.000 kr pluss fastsatt 

vakanse i 50 % kontorsjefstilling til 01.09.08 og 50 % vakanse i kulturstilling ut 2008. 

5. Administrasjonen søker/utlyser etter ekstern kompetanse til arealplanarbeid og 

framlegger ovenfor formannskapet ny tidsplan og kandidat til arealplanarbeidet. 

 

Formannskapet behandlet saken i møte 13.10.2008 og gikk inn for et regionalt samarbeid 

mellom kommunene Gratangen, Lavangen, Salangen og Ibestad. Saken ble ikke sluttbehandlet 

i kommunestyret. 

 

Etter vedtaket har rådmannen registrert følgende aktivitet: 

 

1. Fylkesmannen har gitt et tilskudd (skjønnsmidler) på 500.000 kr til kommunene 

Gratangen, Lavangen, Salangen og Ibestad. 

2. Fylkesmannen har bevilget skjønnsmidler på 200.000 kr til utarbeidelse av arealplan 

og ny rasfarlig vurdering i Ibestad kommune. 

3. Etter forutgående dialog mottok kommunen 7. oktober tilbud fra Ole Skardal om å 

utarbeide arealplan og forslag til hovedaktiviteter i arealplanarbeidet. 

4. Møte 4. november mellom politisk/adminstrativt nivå i kommunene og fylkesmannen 

for å få framdrift i saken 

5. Møte 26. november mellom politisk/administrativt nivå i kommunene Lavangen, 

Salangen og Ibestad om videre arbeid med arealplanen. 

6. Møte med Ole Skardal 2. desember og senere telefonkontakt. 

7. Møte 2. desember mellom administrasjon i Salangen og Ibestad. 

8. Møte med fylkesmannen/fylkeskommunen 8. desember 



  Sak 163/08 

 

 Side 5 av 14   

 

Basert på den aktivitet som har foregått trekker rådmannen følgende konklusjon: 

 

1. Samarbeid med andre kommuner 

Det er ikke mulig å få til et samarbeid mellom 4 kommuner. Det kan under bestemte 

forutsetninger være mulig å få til et samarbeid mellom Ibestad og Salangen. 

 

2. Tilskudd fra fylkesmannen 

Tilskuddet på 500.000 kr er gitt under forutsetning av at 4 kommuner samarbeider. 

Fylkesmannen har satt en frist til 31. januar 2009 for å avklare samarbeidet. Fylkesmannen har 

klart gitt uttrykk for at kun et samarbeid om arealplan vil utløse tilskudd. Fylkesmannen ga 

videre klare signaler om at Ibestad og Salangen kan få inntil 500.000 kroner til sammen 

dersom kommunene samarbeider om arealplanleggingen. 

 

3. Tilbud fra Ole Skardal 

Etter rådmannens vurdering har Skardal meget høy kompetanse og erfaring fra forskjellige 

aktiviteter, men han har ikke utarbeidet arealplaner for en kommune tidligere. Tilbudet 

forutsetter ca 1 årsverk og vil strekke seg over ca 15-16 måneder. Tilbudet omfatter ikke 

kartdelen av arealplanen. Skardal beskriver selv at opplegg dekker mer enn en arealplan – den 

dekker også delvis en strategiplan for Ibestad kommune. Lønn, reiser, transport etc. vil utgjøre 

ca 1 mill. kr. I tillegg kommer kartdelen med digitalisering, møter, trykking etc. Et grovt 

anslag tilsier at dette opplegg vil koste ca 1,5 mill. kr. Skardals tilbud har en 

framdriftsforutsetning om å utarbeide arealplan for Ibestad først og deretter starte med 

Salangen. En slik framdriftsplan er uaktuell for Salangen. Det er viktig for Skardal at 

kommunen tar en relativt hurtig avgjørelse da han også har andre planer i påvente av en 

avgjørelse i Ibestad kommune.  

 

4. Rasfarlig vurdering 

Dette vil være en del av arealplanen.  

 

5. Medvirkning fra fylkeskommunen 

Rådmann og ordfører har hatt møte med fylkesreguleringsarkitekt Jan Kristiansen. 

Fylkeskommunen har registrert at kommunene i fylket har problemer med å utarbeide 

arealplaner (kun 5 av 25 kommuner har godkjent arealplan). Han lanserte muligheten av at 

fylkeskommunen kan være en part i å utarbeide planer for kommunene.  

 

Rådmannens vurdering 

Rådmannen har arbeidet videre med saken og fått avklart at fylkeskommunens engasjement 

foreløpig kun vil være av veiledende art. Rådmannen har også hatt samtale med Ole Skardal 

om hans opplegg og anmodet Skardal om å vurdere nærmere følgende forhold: 

 Redusert omfang for å få de totale kostnader ned 

 Framdriftsplan 

 Samarbeid med Salangen for å gjøre det mulig å få skjønnsmidler til prosjektet 

 Hvordan kartdelen kan utarbeides 

 

Rådmannen vil foreslå at arbeidet med arealplan i gang settes innenfor kommunestyrets 

vedtatte kostnadsramme i sak 0006/08 dvs. 900.000 kroner inkl. avklaring av rasutfordring. 

Da de bevilgende midler i 2008 mest sannsynlig ikke kan overføres til 2009, må det bevilges 

nye midler. Når framdriften er nærmere avklart vil dette innarbeides i budsjett 2009 og 

eventuelt i 2010. Skjønnsmidler vil redusere kommunens nettoutgift.  vurdering: 
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PARTISTØTTE FOR 2008  

 

Saksbehandler:  Helge Høve Arkiv: 223   

Arkivsaksnr.: 08/1061    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

164/08 Formannskap 29.12.2008 

/ Kommunestyre 29.12.2008 

 

Rådmannens innstilling: 

1. Kommunestyret bevilger  37.000 kr i partistøtte for 2008  til de folkevalgte gruppene i 

kommunestyret. 

2. Den stemmeuavhengige støtten til de folkevalgte gruppene i kommunestyret skal være 

10 % av bevilget beløp  

3. 10% av det bevilgede beløp skal fordeles som et stemmeuavhengig grunntilskudd til 

alle partgrupper  

4. Den forholdsmessige utbetaling av den kommunale støtten utbetales etter antall 

representanter i kommunestyret.  

5. Inntil annet vedtak fattes vil dette gjelde som prinsipp for partistøtten. 

 
 

Vedlegg: 

1. Tolking av partloven - Støtte til folkevalgte organer i kommuner og 

Fylkeskommuner brev av 27.08.2007 – Fornyings- og     administrasjonsdepartementet 

2.  Kopi av brev 11. januar 2007 vedr. tolking av partiloven - Partilovnemnda 

3.  Brev av 03.12.2008 fra Samarbeidslista 

 

 

Saksutredning: 

KORT BESKRIVELSE AV SAKEN 

I forbindelse med statsbudsjettet for 2006 ble det foretatt endringer i tilskuddsordningen til de 

politiske partier. Dette innebar også endringer for kommunene og fylkeskommunene. 

Fylkesmannen overtok fra 1.1.2006 de oppgaver som kommuner og fylker hadde med å betale 

ut tilskudd til kommune- og fylkespartiene over kapittel 1530. Daværende refusjonsordning, 

hvor fylkesmennene refunderte utgifter som kommunene/fylkeskommunene hadde forskuttert, 

falt bort fra samme tidspunkt. Statstilskuddet fra og med 2006 innbefattet ikke lenger noen 

tilskuddsordning til kommunestyregruppene og fylkestingsgruppene. Midlene fra disse 

tilskuddene ble fra 2006 innlemmet i den generelle rammeoverføringen til kommunene og det 

ble opp til den enkelte kommune og fylkeskommunene om den ville videreføre en slik 

støtteordning. Det ble i brev av 6.12.05 fra Det kongelige Moderniseringsdepartementet 

poengtert at hvis kommunene selv iverksetter slik økonomisk støtte, må den følge 

forutsetningene i partiloven. 

 

 

FAKTA I SAKEN 

I henhold til Partiloven § 10 annet ledd finansierer kommunene de folkevalgte gruppene i 

kommunestyret. Støtten til de folkevalgte gruppene i kommunestyret skal ytes etter deres 

oppslutning ved valget.  

Regnskap 2005 viser at det ble gitt et tilskudd til de politiske partier på 37.000 kroner. 
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Partilovnemnda uttaler bl.a.: 

”Partilovnemndas vurdering så langt er derfor at § 10 annet ledd siste punktum ikke forbyr at 

noe av den kommunale og fylkeskommunale partistøtta til de folkevalgte gruppene i 

kommunestyrene og fylkestingene gis i form at et flatt (ikke-differensiert) grunntilskudd. Etter 

partiloven §§11 til 13 er det kun en tidel av den samlede statstøtten som ikke fordeles 

forholdsmessig. En klar hovedvekt av støtta må fordeles i samsvar med stemmetall eller antall 

representanter, dvs. at den må fordeles forholdsmessig. Et sikkert utgangspunkt vil da være 

lovens ordning for fordeling av statlig grunnstøtte og stemmestøtte, selv om det nok kan være 

anledning for den enkelte kommune å øke grunnstøtta opp mot 20 prosent, om dette også har 

tilslutning fra de partiene som da vil få noe mindre enn de etter en absolutt forholdsmessig 

fordeling skulle hatt.” 

 

Rådmannens vurdering 

Det bør tas stilling til følgende: 

 Skal det gis et ikke-differensiert grunntilskudd til de folkevalgte gruppene i 

kommunestyret. 

 Skal stemmeuavhengig støtte være opp til 10 % av bevilget beløp (krever simpelt 

flertall i Kommunestyre) eller 

 Skal stemmeuavhengig støtte være opp til 20 % av bevilget beløp ( krever 

enstemmighet i Kommunestyret) 

 Skal den forholdsmessige utbetaling av den kommunale støtten være beregnet etter 

stemmetall eller etter antall representanter i kommunestyret. 
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VALG AV EIERREPRESENTANT TIL GJENNOMGANG OG DRØFTING AV 

EIERSTRATEGI FOR SELSKAPET HÅLOGALAND KRAFT AS 

 

Saksbehandler:  Marit Johansen Arkiv: 033   

Arkivsaksnr.: 08/1170    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

165/08 Formannskap 29.12.2008 

/ Kommunestyre 29.12.2008 

 

Rådmannens innstilling: 

Varaordføreren velges som Ibestad kommunes representant i forbindelse med Gjennomgang 

og drøfting av eierstrategi for selskapet Hålogaland Kraft AS. 

 

 

Vedlegg: 

 

 

Saksutredning: 

Ekstraordinær generalforsamling i HLK 15.12.2008, fattet følgende vedtak under  

sak 4/2008 – Gjennomgang og drøfting av eierstrategi for selskapet: 

1. Styret sammen med to representanter for Harstad kommune og en representant for 

hver av øvrige eierkommuner foretar en gjennomgang og drøfting av eierstraegi for 

selskapet. Eierrepresentantene oppnevnes til første møte. 

2. Gjennomgangen skal omfatte 

- Gjennomgang av bedriftens virksomhetsområder (produksjon, nett, omsetning, 

IKT) og arenaengasjementer.  Herunder drøftes totalstrategi for selskapet med 

tilhørende delstrategier for virksomhetsområdene.  Gjennomgående tema som 

for eksempel organisering tas opp. 

- Bedriftens finansielle stilling og utvikling herunder utbyttepolitikk, drøftes på  

      bakgrunn av strategier, investeringsaktivitet mv. 

3. Det settes en tidsramme for gjennomgang av strategiene til 01.04.2009. 

 

Ordføreren er tidligere valgt som kommunens representant til generalforsamlingen i 

Hålogaland Kraft AS for perioden 2007 – 2011, med varaordfører som vararepresentant.  Det 

ville være naturlig at vår valgte representant også deltok som representant i forbindelse med:  

Gjennomgang og drøfting av eierstrategi for selskapet HLK. 

 

Imidlertid er ordføreren nestleder i styret for HLK og vil på vegne av styret delta i forannevnte 

prosess. 

 

Varaordføreren foreslås derfor som Ibestad kommunes representant i forbindelse med 

Gjennomgang og drøfting av eierstrategi for selskapet Hålogaland Kraft AS. 

 



  Sak  166/08 

 

Side 9 av 14   

SØKNAD OM LANDINGSTILLATELSE  

 

Saksbehandler:  Gunnar Paulsen Arkiv: N44   

Arkivsaksnr.: 08/1060    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

166/08 Formannskap 29.12.2008 

 

Rådmannens innstilling: 
Med hjemmel i Lov om motorferdsel i utmark § 6 gis Ytre Andørja Idrettslag v/Heliteam AS  

dispensasjon for flyving/landing på Langelitinden, Årbostadinden, Ytre Kråktind, samt Straumboten, 

Slettnes og Årbostad i Ibestad kommune. 

Dispensasjon gjelder for flyving en dag og er tidsbegrenset frem til 28.02.09. 

Søker må selv skaffe tillatelse fra grunneiere, jfr § 10 i Lov om motorferdsel i utmark. 

Vedtaket kan påklages inne 3 uker. 

 

 

Vedlegg:  Søknad, datert 08.12.08 

 Vurdering av hjemmel for å gi tillatelse etter § 6 – brev fra Direktoratet for 

 Naturforvaltnig  

 

Foreligger: Forprosjekt/ forretningsplan 

 

 

Saksutredning: 
Tour De Andørja AS arbeider med et forprosjekt for å undersøke mulighet for å kunne utøve 

offpistkonkuranse på Andørja. I den forbindelse søker de om tillatelse til bruk av helikopter til landing 

på Langelitinden, Årbostadinden, Ytre Kråktind, samt Straumboten, Slettnes og Årbostad. Formålet er 

det skal flyges opp personer som skal foreta oppvisningskjøring fra nevnte fjellparti. Samtidig skal 

disse offpistkjørere filmes fra helikoptret. Søknaden gjelder flyging for en dag og ett løft til hver at 

fjelltoppene. 

I Lov om motorferdsel i utmark er det forbud mot heliskiing jfr forskrift 14.mars 1988. Dette 

innebærer at det ikke er adgang til å legge ut landingsplasser på fjelltopper, utsiktspunkt, breer og 

andre lignende steder, som bare har interesse i forbindelse med heliskiing, kortvarige opphold eller for 

liknende formål.  

Etter motorferdselsloven § 6 kan kommunen gi tillatelse til bruk av luftfartøy etter søknad når det 

foreligger særlige grunner. Det skal foretas en konkret og grundig vurdering av hver enkelt søknad. 

Ved vurderingen av særlige grunner, har det særlig betydning om motorferdselen er nødvendig og har 

ett nytteformål. Turkjøring tillates ikke. Behovet for transport skal vurderes opp mot mulige skader og 

ulempe som ferdselen medfører. Det er ett viktig poeng at den enkelte søknad må ses i sammenhang 

med forventet antall tilsvarende søknader. Selv om den enkelte tillatelse ikke vil by på vesentlige 

ulemper, kan en søknad avslås av hensyn til de samlede konsekvenser av å innvilge tilsvarende 

søknader. 
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I forbindelse med ”Ekstremsportveko på Voss” har Miljøverndepartamentet gitt følgende uttalelse: 

Miljøverndepartamentet har vurdert om arrangementer av denne karakter som det her er tale om 

rammes av kriteriene nevnt i heliskiingforskriften. Det er særlig hvorvidt et slikt arrangement i seg 

selv har et turformål som er avgjørende. Så lenge et slikt arrangement er av kortvarig karakter med 

oppvisning/konkuranse som primært innhold, er departementet av den oppfatning at lovens § 6 åpner 

for en mulighet for tillatelse til helikoptertransport ved ekstremsportarrangementer. I henhold til 

loven kan kommunestyret i unntakstilfelle gi tillatelse til kjøring dersom søker påviser sørlig behov 

som ikke knytter seg til turkjøring.  

I Motorferdselsloven §  6 heter det blant annet: 

Når særlige grunner foreligger, kan kommunestyret gi tillatelse til bruk av motorfartøy eller luftfartøy 

som ellers ikke kan finne sted etter denne lov eller med hjemmel i loven ……… 

Direktoratet for naturforvaltning har gjort en fortolkning av uttrykket ”særlige grunner” ut fra 

formuleringer fra Miljøverndepartementet.  

 Det må være et arrangement / ekstremsportarrangement  

 Det må være av kortvarig karakter 

 Det må ha oppvisning / konkurranse som primært innhold 

 Det må ikke knytte seg til turkjøring  

Direktoratet oppfatter at det her dreier seg om kumulative kriterier. Det vil si kriterier som alle må 

være oppfylt for at man skal fylle vilkårene for særlige grunner. 

Rådmannens vurdering 

For å kunne gi tillatelse til helikoptertransport som omsøkt må det gis dispensasjon fra Lov om 

motorferdsel i utmark § 6 ut fra vurdering om forholdet til ”særlige grunner”.  

Søknaden fra Tour De Andørja (TDA) om tillatelse for landing med helikopter gjelder forberedelser 

til ekstremsportskonkuranse og i denne forbindelse utøvelse med oppvisning/testkjøring av ulike 

kjøretraseer. Søknaden gjelder test-/oppvisnings kjøring må betraktes som et nytteformål i forbindelse 

med videreutvikling av idrettsarrangementer til TDA. Det at søknaden gjelder flyging/landing på 

samme dag blir å betrakte som uttrykket ”kortvarig karakter” og kan ikke knyttes opp til uttrykket 

”turkjøring”. Rådmannen anser dette som nødvendig transport av personer og utstyr for filming av 

natur og ekstremsport. 

Tidspunktet for oppvisning/testkjøring er vanskelig å forutsette da det er avhengig av optimale 

værforhold. Vet må derfor utvises en fleksibilitet ved tildeling av dispensasjon. Dispensasjon bør 

kunne gis som tillatelse til flyving/landing en dag i perioden frem til 28.02.09. 
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POLITISK BEHANDLING AV LEDIGE STILLINGER ETTER AVGANG - 

OMGJØRING AV PKT 1 

 

Saksbehandler:  Brita Kleivan Arkiv: 145   

Arkivsaksnr.: 08/1166    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

167/08 Formannskap 29.12.2008 

/ Kommunestyre 29.12.2008 

 

Rådmannens innstilling: 

1. Vedtak i sak 07/00459 pkt: 1  ”Ved enhver ledighet i stilling som følge av avgang, skal 

inndragning av stillingen vurderes av kommunestyret”  oppheves. 

2. Rådmannen får fullmakt til å opprette og inndra stillinger ut fra en administrativ 

vurdering av nødvendig tjenestebehov.  

3. Rådmannen får fullmakt til å omgjøre stillingshjemler. 

4. Formannskapet orienteres om tiltak i henhold til pkt. 2 og 3. 

 

 

Vedlegg: 

 

 

Saksutredning: 

Det vises til sak 07/00458 der kommunestyret har fattet vedtak om at det ved enhver ledighet i 

stilling som følge av avgang, skal inndragning av stillingen vurderes av kommunestyret.  

 

Det vises videre til forespørsel fra administrasjonsutvalget i sak 22/08: 

”Administrasjonsutvalget ber om en avklaring om hva som ligger i vedtaket: Ved enhver 

ledighet i stillinger som følge av avgang, skal inndragning av stillingen vurderes av 

kommunestyret.  

 

Rådmannen vurderer dette vedtaket slik at det gjør rekruttering av nødvendig fagkompetanse 

unødig komplisert og langdryg. Samtidig legger vedtaket unødig beslag på 

saksbehandlingskapasitet, som per tiden er lav i administrasjonen. Vurdering av hva som er 

nødvendig av fagkompetanse og ressurser for å opprettholde et tjenestetilbud som politisk er 

vedtatt bør ligge til rådmannen. Dette gjelder så vel ved avgang i stillinger som ved 

fratredelse/oppsigelse av stillinger.   

 

Rådmannen fremmer derfor forslag om at vedtaket i kommunestyret i sak 07/00458 oppheves, 

og at fullmakt til å opprette og inndra stillinger i kommunen legges til rådmannen.   

 

Det er i dag flere vakante stillinger som skyldes kort og langtidssykemeldinger og andre 

årsaker. Dette medfører at både saksbehandling og tjenestetilbud ikke blir utført som 

forventet. I en situasjon med nedgang i inntektene for Ibestad kommune vil det være 

nødvendig med en kontinuerlig tilpassing av bemanning mot kommunens inntekter. Derfor er 

det nødvendig at rådmannen får fullmakt til å foreta stillingsendringer for best mulig å sørge 

for saksbehandling og tjenesteproduksjon. Rådmannen bør derfor få fullmakt til å omgjøre 

stillingshjemler.   
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UTLYSNING AV LEDIGE STILLINGER  

 

Saksbehandler:  Brita Kleivan Arkiv: 411   

Arkivsaksnr.: 08/1172    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

168/08 Formannskap 29.12.2008 

/ Kommunestyre 29.12.2008 

 

Rådmannens innstilling: 

1. 50 % fast stilling som kommuneoverlege utlyses eksternt / i tilknytning til stillingen 

tilbys fastlegeavtale ihht. ASA 4310. stillingen er ledig pr.dd. 

2. 100 % stilling som konsulent innen landbruk/næring utlyses eksternt. Stillingen er 

ledig pr.dd.  

3. 100 % fast stilling som personalsjef eventuelt ass. rådmann med personalansvar 

utlyses eksternt. Stillingen er ledig fra 01.04.09 

 

 

Vedlegg: 

 

 

Saksutredning: 

Det er pr. medio desember 2008 ledighet i 3 stillinger i kommunens tjenesteproduksjon. Dette 

gjelder for det første 50 % stilling som kommuneoverlege som ble ledig 11.12.08. Rådmannen 

fremmer forslag til at stillingen utlyses eksternt snarest.  

   

Den andre stillingen som er ledig er 100 % stilling som konsulent innen landbruk og næring. 

Denne stillingen har over en periode vært besatt i 50 % næringskonsulentstilling frem til 

15.10.08. Den andre delen har stått vakant over en lengre periode. Denne stillingens 

arbeidsområde er å ivareta oppgaver knyttet til næring og landbruk, saksbehandling av 

virkemiddelordninger og næringsutvikling. Saksbehandlingskapasiteten i seksjon for plan og 

næring er svært lav, og der ligger mange oppgaver der svarfrist er langt overskredet. 

Rådmannen fremmer derfor forslag om at stillingen lyses ut snarest.   

 

Den tredje stillingen som er ledig er 100 % som personalsjef. Personalsjefen har sagt opp sin 

stilling med fratredelse 31.03.09. Det er nødvendig for kvaliteten på personalforvaltningen og 

de utfordringer som ligger i rekruttering av fagkompetanse til kommunen at stillingen blir 

besatt så snart som mulig. Rådmannen vurderer situasjonen i den interne organisasjonen slik 

at vi står overfor store utfordringer både i forhold til saksbehandlingskapasitet og  

tjenesteproduksjon. Det er nødvendig å styrke arbeidskapasiteten i den øverste ledelse i 

administrasjonen for å kunne arbeide med endringsprosesser internt samtidig som det er 

nødvendig å ha et eksternt fokus på utvikling av kommunen som helhet. Rådmannen ønsker 

derfor å ha muligheten til å omgjøre stillingen til assisterende rådmann med personalansvar 

etter interne administrative vurderinger. Rådmannen fremmer forslag om at stillingen som 

personalsjef / ass.rådmann med personalansvar utlyses snarest.  
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BRUK AV 50 % PSYKIATRISK SYKEPLEIER  

 

Saksbehandler:  Sylvi Johansen Arkiv: G25   

Arkivsaksnr.: 08/1124    

 

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

169/08 Formannskap 29.12.2008 

/ Kommunestyre 29.12.2008 

 

Rådmannens innstilling: 

1. Med bakgrunn i psykiatriplan for Ibestad kommune videreføres stilling som 

psykiatrisk sykepleier fram til 31.03.2009. 

2. Det tas stilling til videreføring av stillinga i endelig budsjett for 2009. 

 

 

Vedlegg: 

Ingen. 

 

 

Saksutredning: 

I sak 42/08 i kommunestyremøte 26.11.08 ble psykiatriplan for år 2008 vedtatt for Ibestad. 

Planforslaget med tiltak som ble vedtatt. bl.a. med bruk av psykiatrisk sykepleier i 50 % 

stilling har ikke latt seg realisere i mer enn knapt 1 mnd. i år 2008 fordi dette vedtak ble gjort 

siste dager av november 2008, og driftsbudsjett i psykiatriplanen var kun for ut året 2008. 

 

År 2008 var siste år med øremerket psykiatritilskudd til kommunene, tildelt ut fra bestemte 

kriterier fra fylkesmannen. 

F.o.m. år 2009 vil dette tilskuddet gå inn som en del av det totale rammetilskudd til 

kommunene, og i større grad styres og disponeres friere for den enkelte kommune. 

 

I og med at 2009-budsjettet ikke er klarlagt for endelig vedtak, er det ikke klarlagt signaler for 

å videreføre 50 % stilling for psykiatrisk sykepleier for år 2009. 

Faglig sett er det ingen tvil om at stillingen har sin berettigelse ut fra de behov som pr. i dag 

Finnes i vår kommune, et tjenestetilbud som PRO-tjenesten ikke makter å ivareta på et 

forsvarlig vis uten denne 50 % stillingen. 

I dag er det vanskelig å prioritere bort brukere som trenger psykiatrisk sykepleier, bl.a. i 

gruppen alvorlig syke som sliter med dødsangst, depresjon og bitterhet. 

Her ville psykiatrisk sykepleier gjort en etterspurt jobb opp mot brukerne og evt. nærmeste 

familier, og forhindret det vi erfarer i dag, nemlig bruk av mye medisiner og psykiatri i 

spesialisthelsetjenesten utenfor kommunen. 

 

Pr. 2008 har psykiatrisk sykepleier vært frikjøpt og omplassert fra sykehjem til psykiatriarbeid 

i 20 % stilling, d.v.s. 1 arbeidsdag pr. uke. 

I sykepleiers fravær i sykehjemmet har det vært innleid vikar i pleien i tilsvarende 

stillingsstørrelse. 

 

Ber om at det i påvente av endelig budsjettarbeid for 2009 blir gjennomgått og vurdert, gitt 

politisk klarsignal og fullmakt til å realisere 50 % psykiatrisk sykepleierstilling for inntil 3 

mnd. ( jan.-febr.-mars mnd. 2009 ) mens budsjettarbeidet for år 2009 sluttføres. 
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I praksis vil det si at det midlertidig opprettes 50 % psykiatrisk sykepleierstilling, fordi det 

ikke faglig sett er mulig å frata sykehjemmet en 50 % sykepleierstilling til omplassering innen 

psykiatrien uten å erstatte sykepleieren med en fagperson eller vikar. 

 

I forbindelse med budsjettarbeidet for år 2009 vil alle stillinger både i kommunen totalt og i 

PRO-tjenesten bli vurdert, driftsomfang og tjenestetilbud i kommunen og spesielt innen PRO-

tjenesten, og alle ikke-lovpålagte tjenestetilbud som vi har. 

 

For år 2008 ble det inndratt 100 % renholdsstiling  og 50 % hjemmehjelpsstilling i PRO-

tjenesten, så på de områder er det ikke flere ressurser å hente. 

 


